
Referat af bestyrelsesmødet i Genskabet d. 17.9. 2018.

Til stede: Henning, Torben, Siri.

Valg af ordstyrer og referent

Referent: Siri

Dagsordenholder: Siri

Henning gennemgik regnskabet for første halvår 2018. Nøgletallene viser et overskud på

blot 150 kr, men indestående fra sidste år er ikke med i denne beregning, mens visse

udgifter, fx rundt regnet 10.000 kr til værkstedet, er afholdt i år. Trods husleje og eludgifter

er foreningens indestående konstant øget.

Regnskabet kan ses hos Siri eller Henning.

Status, jvf. forrige referat, se https://mejeriet.oroe.dk/20180708referat_best.pdf

 vedtægtsopdatering

Brian har opdateret vedtægterne ihht. generalforsamlingsbeslutninger. Tak for det. Siri er

usikker på om alt er ændret, da der kun er ændret eet sted. Siri følger op og lægger de

opdaterede vedtægter på hjemmesiden.

 nøgler

Der er nu langt bedre styr på nøglerne og bilag på hver nøglebesidder. Henning skrev sig

på, Torben skrev under.

 kommunikation/branding

Siri har ikke lavet stempel. Stempel kommer til at indeholde navnet Genskabet, CVR nr

samt telefonnummer. (93915500)

 mobilepay

Ikke ordnet, men Henning er blevet henvist til Mobilepay (ikke banken), og han og Dorte

ordner det i denne uge (uge 38).

 knallert

Ingen vil bruge knallerten, Siri afklarer med Penelope om hun vil have den tilbage.

Visionsdag

Torben og Siri orienterer. Input. Bestyrelsens rolle i at gribe resultatet.

Interessant/ relevant at Næsbyvej 4 måske snart sættes til salg. Mejeriet er fortsat ikke

solgt.

Programmet blev kort gennemgået. Om det bliver bestyrelsen eller et udvalg som samler op

på input, afgør vi på dagen.

Ordensregler for containeren:

Brian har renskrevet dem.

Siri rykker Brian for det renskrevne dokument.

Frivilligpleje.

Genskabet betaler frokosten til visionsdagen. Julefrokost til en fredagsbar. Vi dropper næste

fredagsbar pga visionsdagen.



Varmeprojekt.

FORS kan desværre ikke hjælpe med en varmeløsning p.t. Camilla Hay henviser til to

leasingservices, OK og Best Green. Startomkostninger ca 20.000 kr. Vi mener det er for dyrt

og uden mening, hvis vi ikke kan blive i lejemålet pga salg, så vi klarer os med en anden

form for varme.

Kunst

Kunst på Orø har meldt sig ind i foreningen. Inge Merete Christensen er kontaktperson hos

dem. Vi afventer en henvendelse fra hende.

Evt.

Der var ikke noget til evt.




